
Raadsvragen over gele verkeerszuilen en hoge snelheden op de Dorpsstraat in Harmelen

Inleiding

Afgelopen week was het weer raak. Van bewoners van woningen aan de Dorpsstraat in Harmelen 
vernomen we dat er wederom een gele verkeerszuil op een vluchtheuvel omver was gereden. Sinds 
deze zuilen op verschillende plaatsen op de Dorpsstraat staan, komen botsingen met deze zuilen 
veelvuldig voor. Gelukkig worden de zuilen vaak snel vervangen en wordt de rommel opgeruimd.

Ook wordt er vaak erg hard gereden op de Dorpsstraat, mn. in de avonden. Persfotograaf Justin 
Egberts plaatste daarover op 24 april jl. al eens een filmpje op Twitter 
(https://twitter.com/JustinEgberts/status/1650576052752637954?s=20 ).

Vragen:

1. Vindt het college dat er op de Dorpsstraat in Harmelen veel gele verkeerszuilen omver 
worden gereden?

2. Is hier iets aan te doen? En zo ja, wat?
3. Is het college bekend met het feit dat er erg hard op de Dorpsstraat wordt gereden?
4. Wat kan en gaat het college ondernemen om de Dorpsstraat in Harmelen veiliger te maken?
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